
Politipensionisterne Kreds 7 

 

Bestyrelsesmøde den 11. APR 2019 kl. 1000 hos formand Arne Holdensen, Grævlingestien 5, 

Nyråd, 4760 Vordingborg. 

 

Dagsorden: 

1. Velkomst og præsentation 

2. Konstituering af kredsbestyrelsen 

3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde og evt. opfølgning 

4. Evt. opfølgning på Landsforeningens Generalforsamling 

5. Økonomi 

6. Meddelelser fra lokalforeningerne 

7. Anvendelse af hjemmeside på Landsforeningen 

8. Eventuelt 

Mødt var Arne Holdensen, Jens Rasmussen (Næstved), Jørgen Brædder, Mogens Larsen og Hilmer 

Ringer.  Gorm Pedersen fraværende. 

 

ad. 1 

Arne bød velkommen til det første bestyrelsesmøde med ham som formand.  

Nærmere præsentation var der ikke behov for. 

 

ad. 2 

Bestyrelsen blev konstitueret med Hilmer Ringer som næstformand og sekretær. 

 

ad. 3 

Referat fra sidste bestyrelsesmøde gav ikke anledning til bemærkninger. 

 

ad. 4 

Vi havde alle været med til Landsforeningens generalforsamling. Det mest bemærkelsesværdige 

var, at vi ikke fik citronfromage til dessert og så den kendsgerning, at det var sidste gang 

generalforsamlingen kan afholdes i Ældrecenteret. 

 

ad. 5 

Jørgen oplyste, at vi pr. d.d. har kr. 16.373 på kontoen. 

Pr. 15.02.19 havde vi modtaget årets tilskud fra Landsforeningen. Kr. 11.000. 

Enighed om, at der til lokalforeningerne udbetales kr. 50,00 pr. medlem, der også er medlem i 

Landsforeningen. 

Lokalforeningerne skal senest den 23. APR 2019 sende en mail til kasserer Jørgen Brædder – 

j.braedder@gmail.com  med oplysning om, hvor mange af foreningens medlemmer, der er medlem 

i Politipensionisternes Landsforening.  

 

 

 

mailto:j.braedder@gmail.com


ad. 6 

Jørgen fortalte, at de holdt generalforsamling i marts med 25 deltagere. I samme måned havde de 

haft en teateroplevelse på Nørregadeteateret i Maribo – Blå Lygter. 

I august er der planlagt en udflugt til Polakkasernen ved Lungholm 

 

Mogens berettede om velbesøgt generalforsamling med 30 deltagere, der desværre ikke kunne tale 

sammen på grund af dårlig akustik. De har nu fundet nye lokaler, der kun koster kr. 400 om året 

uanset antal gange. Der bliver indkaldt til præsentation af lokalerne. 

Der arbejdes på et besøg på Politimuseet i København. 

I sensommeren vil Jan Krastrup forestå en sejltur til Guldborg. 

 

Hilmer fortalte om generalforsamling i februar med 20 deltagere, som Arne underholdt med en 

beretning om sin og Susannes deltagelse i IPA-biltur i USA i sommeren 2018. 

I marts blev den traditionelle Bowl & Spis afviklet med 21 deltagere. Alle var meget tilfredse med 

det stegte flæsk og persillesovsen. 

I august vil der igen blive forsøgt en petanque-eftermiddag hos Vordingborg Firmasport. Sidste år 

var banen for tør. 

Den 10. OKT kommer Søren Ravn Nielsen og fortæller om afdelingens arbejde. 

Den 31. OKT bliver der inviteret til et eftermiddagsmøde med kortspil, brætspil eller andre muntre 

indslag. 

 

Jens berettede om Næstveds generalforsamling i februar. 17 deltog. 

Ole fortsat formand, Jens Rasmussen nu kasserer og Fin Mogensen bestyrelsesmedlem. Næsager er 

suppleant. 

I februar fortalte Peter Haslund om beredskabet. 

I tirsdag berettede Søren Ravn Nielsen om efterforskning. 

På mandag holdes bestyrelsesmøde, hvor et besøg på det nye udsigtstårn ved Rønnede. 

 

Ingen nyheder fra Slagelse. 

 

ad. 7 

Landsforeningens hjemmeside diskuteret. Almindelig undren over, at alle – uden login - kan gå ind 

på hjemmesiden og læse lokalafdelingernes referater m.v..  

Formanden vil tage emnet op i hovedbestyrelsen. 

 

ad. 8 

Ingen emner fremlagt. 

Næste bestyrelsesmøde planlagt til tirsdag den 01. OKT 2019 i Maribo hos Jørgen Bræder. 

I 2020 holdes første møde tirsdag den 14. JAN kl. 1000 hos Arne Holdensen. 

 

Mødet sluttede kl. 1145 og vi nød et par stykker smørrebrød. 

 

Hilmer Ringer 

sekretær 


